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Protokół Nr V/2024 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w dniu 12 września 2024 r. 

V Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki w IX kadencji odbyła się w dniu 
12 września 2024r., w godz. 11:00 - 14:10 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mińsk 
Mazowiecki, ul. J. Chełmońskiego 14. 
W sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, sołtysi Gminy 
Mińsk Mazowiecki, p. Antoni Janusz Piechoski Wójt Gminy, p. Radosław Legat Zastępca 
Wójta, p. Jolanta Damasiewicz Sekretarz Gminy, p. Katarzyna Kalinowska Skarbnik Gminy, 
pracownicy Urzędu Gminy. 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław Wojda Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
obrady V sesji Rady Gminy i powitał wszystkich przybyłych i oglądających sesję. 

Głosowania jawne imienne podczas sesji odbywają się za pośrednictwem 
oprogramowania umożliwiającego niezwłoczne podawanie do publicznej wiadomości 
sposobu głosowania poszczególnych radnych. Imienny wykaz głosowania radnych 
z V sesii Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do ninieiszego protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Obecność potwierdziło 15 radnych. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady stwierdził quorum i prawomocność obrad 
sesji. 
W trakcie sesji liczba radnych nie ulegała zmianie. 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad V sesji 
i zapytał, czy są wnioski lub uwagi do proponowanego porządku obrad. 
Jednocześnie zawnioskował o dodanie po pkt 18 proponowanego porządku obrad dwóch pkt: 

- Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIX.258.2021 Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki z dnia 24 czerwca 2021 r., w sprawie wprowadzenia gminnego bonu 
żłobkowego 
- Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 
Po przyjęciu zmian ostatnie punkty zostaną odpowiednio przenumerowane 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził glosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 
o zmianę proponowanego porządku obrad 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przyjęciem było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził glosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad ze zmianą 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przyjęciem było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Wniosek został przyjęty. 

Przyięty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Uchwalenie porządku obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołów z III i IV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 
5. Uhonorowanie Pana Zenona Kołodziejczyka za zasługi dla Związku 

Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i byłych więźniów Politycznych. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki. 
7. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2024 r. 
8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok. 
9. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk 

Mazowiecki na lata 2024-2032. 
10. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowotarskiego. 
11. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zasad ich 

przyznawania. 
12. Uchwała w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych - sołtysów za udział w sesjach Rady 
Gminy Mińsk Mazowiecki. 

13. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Grabina, Stare 
Zakole, Karolina i Wólka Mińska - ET AP A. 

14. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI.415.2022 Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki z dnia 17 listopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Gliniak zmienionej 
uchwałą Nr LIX.558.2023 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 26 
października 2023 r. 

15. Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części miejscowości Stojadła i 
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Arynów pn. ,,Stojadła ul. Stanisławowska". 
16. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie upoważnienia do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 
17. Uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie 

podziału sołectwa Osiny i Kolonia Janów. 
18. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych 

i ustalenia jej przebiegu. 
19. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIX.258.2021 Rady Gminy Mińsk 

Mazowiecki z dnia 24 czerwca 2021 r., w sprawie wprowadzenia gminnego 
bonu żłobkowego. ·· 

20. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. 
21. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk 

Mazowiecki. 
22. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk. 

Mazowiecki. 
23. Wolne wnioski. 
24. Zamknięcie obrad. 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołów z III i IV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionych protokołów - uwag 
nie zgłoszono. Przewodniczący w związku z brakiem uwag uznał protokoły za przyjęte. 

Punkt 5. 
Uhonorowanie Pana Zenona Kołodziejczyka za zasługi dla Związku 
Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i byłych więźniów Politycznych 

Wójt Gminy - przedstawił krótką historię kombatancką najstarszego mieszkańca Gminy 
Mińsk Mazowiecki, którym jest Pan Zenon Kołodziejczyk. Następnie rozpoczęto uroczyste 
uhonorowanie gościa 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minutową przerwę. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 

Punkt 6. 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Wójt Gminy- przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności i z pracy Urzędu Gminy. 
Pytań nie zgłoszono. 
Radny Maciej Calqzkn odniósł się do zebrań soleokioh zadając pytanie, czy warto jest 
przeznaczać fundusz sołecki na projekty kanalizacyjne 
Wójt - odpowiedział radnemu, że jest na nie. Dodając, że środki z funduszu sołeckiego są 
niewystarczające, ponieważ potrzeba kilkadziesiąt lub kilkaset tysięcy i taka dokumentacja 
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projektowa, nawet jeśli bilansowałaby się finansowo nie ma racji bytu, ponieważ czasami 
miejscowość nie wpisuję się w koncepcję, którą Gmina od wielu lat ma opracowaną. 
Sołtys Wsi Grabina Pan Aleksander Sikorski - zwrócił się z prośbą o możliwość 
przeprowadzenia szkolenia dla sołtysów z zakresu wydatkowania środków z budżetu gminy. 
Drugim tematem, który podjął jest modernizacja oświetlenia o której wspomniał Wójt w swoim 
sprawozdaniu, czy Gmina posiada informację jakie to będą prace, czy dopięte będą 
modernizację oświetlenia z modernizacją linii energetycznej na terenie Gminy. 
Wójt-powiedział, że Zakład Energetyczny z odziałem w Mińsku Mazowieckim występował 
do Gminy o lokalizację nowych transformatorów. 
Przewodniczący Gminy - zapytał, czy są pytania do sprawozdania z działalności Wójta - 
pytań nie zgłoszono. 

Punkt 7. 
Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2024 r. 

Skarbnik Gminy - przedstawiła informację z wykonania budżetu za I półrocze 2024 r. 

Przewodniczący Gminy - Zapytał, czy są pytania dotyczące informacji z wykonania budżetu 
Gminy za I półrocze 2024 r. - pytań nie zgłoszono. 

Punkt 8. 
Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok 

Pani Skarbnik - przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały i zgłosiła autopoprawki do 
projektu. 
Przewodniczący Rady- zapytał, czy są pytania do projektu uchwały-pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się . 
od głosu. 

Uchwala w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2024 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V.32.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 9. 
Uchwala w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 

na lata 2024-2032 

Skarbnik Gminy - poinformowała o tym, że wieloletnia prognoza finansowa jest zgodna ze 
zmianami w budżecie na dzień 12 września 2024 r. Poinformowała, że do załącznika nr. 2 
zostało dodane nowe przedsięwzięcie, którym jest wykonanie placu zabaw dla dzieci do lat 3 
przy żłobku w miejscowości Zamienie. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mińsk Mazowiecki 
na lata 2024-2032 została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V.33.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowotarskiego 

Sekretarz Gminy Pani Jolanta Damasiewicz-przedstawiła projekt uchwały. 
Poinformowała o tym, że w Urzędzie Gminy w 2024 r. został wprowadzony system 
elektronicznego zarządzania dokumentacją. Wyjaśniła, że opiekę nad systemem i wsparcie 
techniczne dla Gminy zapewnia Powiat Nowotarski z tego tytułu Gmina przekaże środki, 
ponieważ jest to współpraca z Samorządami. Dodając, że środki są przekazywane w formie 
dotacji. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowotarskiego została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V.34.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwala w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zasad ich 

przyznawania 

Przewodniczący Rady - poinformował, że konieczność podjęcia tej uchwały wynika ze 
zmiany i aktualizacji podstawy prawnej oraz obowiązujących przepisów zgodnie z którymi, 
radnym przysługują diety wypłacone na zasadach ustalonych w tej uchwale. Dodał, że 
podejmowana uchwała dotyczy tylko i wyłącznie podstaw prawnych, natomiast nie zmienia 
ona ,v żaden oponób wysokości diet, które Rudni pobierają. Zapytał, czy 54- pytania do projektu 
tej uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 
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W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zasad ich przyznawania 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V.35.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 

Uchwala w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych - sołtysów za udział w sesjach Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Rady - poinformował o konieczności podjęcia uchwały wynikającej z 
aktualizacji podstawy prawnej i obowiązujących przepisach. Dodał, że w przypadku tej 
uchwały nie zmienia się wysokość diety. Uchwała podejmowana jest tylko ze względu na 
aktualizację podstawy prawnej. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych - sołtysów za udział w sesjach Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V.36.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Grabina, Stare Zakole, Karolina i Wólka 

Mińska - ETAP A 

Zastępca Wójta Radosław Legat - poinformował o możliwości przedłożenia fragmentów 
planów miejscowości. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 
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W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Grabina, Stare Zakole, Karolina i Wólka 
Mińska - ET AP A została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V.37.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 14. 
Uchwala w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI.415.2022 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 
z dnia 17 listopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Gliniak zmienionej uchwalą Nr LIX.558.2023 Rady Gminy Mińsk 

Mazowiecki z dnia 26 października 2023 r. 

Zastępca Wójta - opowiedział o terenach zalesionych (zamieszczonych w załączeniu do 
omawianej uchwały) w miejscowości Gliniak. Obszary te w dużym stopniu pokryte są lasami. 
Poinformował, że tam gdzie są lasy jest wiele trudniej zatwierdzić zmiany planu. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XL VI.415.2022 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z 
dnia 17 listopada 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki obejmującego części 
miejscowości Gliniak zmienionej uchwalą Nr LIX.558.2023 Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki z dnia 26 października 2023 r. została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr V.38.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk 
Mazowiecki obejmującego części miejscowości Stojadla i Arynów pn. ,,Stojadła ul. 

Stanisławowska" 

Zastępca Wójta - wyjaśnił, że w tego typu obwieszczeniach chodzi u łatwość korzystania 
przez mieszkańców oraz inwestorów, ponieważ jeśli tekst jest ujednolicony to zdecydowanie 
łatwiej się z niego korzysta. 
Przewodniczący Rady - zapytał czy są pytania obwieszczenia - pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt 
obwieszczenia 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem obwieszczenia było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Mińsk Mazowiecki 
obejmującego części miejscowości Stojadla i Arynów pn. ,,Stojadla ul. Stanisławowska" 
zostało podjęte jednogłośnie. 
Obwieszczenie Nr V.1.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 16. 
Uchwala w sprawie zmiany uchwały w sprawie upoważnienia do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

Sekretarz Gminy -przedstawiła wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały, która mówi, że 
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej zaczął pełnić funkcję Dyrektora. W 
związku z czym Dyrektora GOPS upoważnia się do załatwiania indywidualnych spraw z 
zakresu administracji publicznej. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie zmiany uchwały w sprawie upoważnienia do załatwiania 
indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr V39.2024 stunowl włącznik du nlnlejszegu protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwala w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie podziału 

sołectwa Osiny i Kolonia Janów 

Sekretarz Gminy - przedstawiła szereg procedur, które trzeba uruchomić w sprawie podziału 
sołectw. Poinformowała, że pierwszym krokiem będzie przeprowadzenie konsultacji 
społecznych. Poinformowała, również o propozycji terminu wypełnienia ankiet przez 
mieszkańców sołectw. 
Przewodniczący Rady - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie podziału 
sołectwa Osiny i Kolonia Janów została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr V.40.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zarządził 1 O minutową przerwę. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 

Punkt 18. 
Uchwala w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych i 

ustalenia jej przebiegu 

Zastępca Wójta - Poinformował o tym, że odcinkowi drogi (załącznik do projektu uchwały) 
trzeba nadać kategorię drogi gminnej. Dodał, że gmina będzie mogła procedować organizację 
ruchu. 
Przewodniczący Rady -zapytał, czy są pytania do projektu tej uchwały - pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych i ustalenia 
jej przebiegu została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr V.41.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 19. 
Uchwala w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIX.258.2021 Rady Gminy Mińsk 

Mazowiecki z dnia 24 czerwca 2021 r., w sprawie wprowadzenia gminnego bonu 
żłobkowego 

Sekretarz Gminy - przedstawiła wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały. Poinformowała o 
tym, że uchwała ta wejdzie w życie od dnia 1 października. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

str. 10/14 



W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIX.258.2021 Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki z dnia 24 czerwca 2021 r., w sprawie wprowadzenia gminnego bonu 
żłobkowego została podjęta jednogłośnie. 
Uchwala Nr V.42.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 20. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia petycji 

Wiceprzewodniczący Komisji Pan Zbigniew Chodziński - przedstawił stanowisko Komisji 
Skarg Wniosków i Petycji z dnia 17 lipca. Informując o tym, że skład Komisji podjął 
stanowisko o uznaniu rekomendacji dla Rady Gminy, aby budowa ulicy Świerkowej w 
Targówce była wnioskiem do projektu budżetu na 2025 r. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie rozpatrzenia petycji została podjęta. Petycja została uznana za zasadną. 
Uchwala Nr V.43.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 21. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Wiceprzewodniczący Komisji Pan Zbigniew Chodziński - przedstawił analizę skargi na 
bezczynność Wójta z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 17 lipca 2024r. 
Członkowie Komisji zarekomendowali Radzie Gminy uznanie skargi za zasadną, mając na 
uwadze, że bezczynność nie dotyczy braku podejmowania samych działań w pojęciu ogólnym, 
ale braku podejmowania działań, które skutecznie rozwiązałyby problem mieszkańców. Dodał, 
że w toku prac Komisji wypracowano zarys działań. 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
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Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, 2 radnych wstrzymało się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 
została podjęta. Skargę uznano za zasadną 
Uchwała Nr V.44.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 22. 
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Wiceprzewodniczący Komisji Pan Zbigniew Chodziński - przedstawił skargę oraz analizę 
składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która odbyła się dnia 17 lipca 2024 r. Poinformował, 
że w toku prac Komisji ustalono, że zakupiona maszyna zgodnie z przepisami nie wymaga 
rejestracji, a dokumentem potwierdzającym spełnianie norm wymaganych do poruszania się po 
drogach publicznych jest deklaracja zgodności wydana przez producenta. Poinformował także, 
że właściwa deklaracja maszyny została przedstawiona przez Zastępcę Wójta na posiedzeniu 
Komisji. Deklaracja została wystawiona przez producenta w dniu 1 stycznia 2023 r., co 
jednocześnie potwierdza, że w dacie zakupu maszyny posiadała ona wszelkie dokumenty 
pozwalające na jej użytkowanie zgodnie z przeznaczeniem. Dodał, że skład Komisji zaopiniował 
Radzie Gminy uznanie skargi za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady Gminy- zapytał, czy są pytania do projektu uchwały - pytań nie 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod glosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W glosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 
została podjęta jednogłośnie i uznana za bezzasadną 
Uchwała Nr V.45.2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 23. 
Wolne wnioski 

Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski - zapytał o to, kiedy zostaną podjęte kroki, żeby nowi 
sołtysi otrzymali upoważnienie w sprawach dotyczących podatku. Następnym pytaniem, z 
którym zwrócił się sołtys było poinformowanie o możliwości korzystania z terminali, 
jednocześnie pytając, czy byłaby możliwość korzystania z terminali płatności blikiem. Poruszył 
również temat tablic informacyjnych, czy jest możliwość wymiany ich na gabloty. 
Sekretarz Gminy-wyjaśniła, że uchwała dotycząca pobierania opłaty za podatki przez nowych 
sołtysów, będzie podejmowana na najbliższej planowanej sesji. Odpowiedziała, że w kwestii 
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umowy dotyczącej terminalu, musiałaby porozmawiać z Panią Skarbnik. Dodała, że 
porozmawia, również na temat możliwości płatności Blikiem. 
Wójt- powiedział, że na posiedzeniu Komisji Budżetu, można zaproponować kilka wzorów i 
przykładów jaki byłby koszt w skali globalnej wymiany tablic. 
Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski - zapytał, czy gmina posiada statystykę, ewentualnie, czy 
byłaby możliwość uzyskania statystyki dla radnych oraz dla sołtysów w kwestii tego jak 
efektywny jest program dotyczący źródeł ogrzewania i ciepła. Jaka jest kwestia wymiany źródeł 
ogrzewania oraz jak wyglądają statystyki dotyczące oczyszczalni ścieków. 
Wójt - odpowiedział , że na pewno jest policzona ilość wszystkich deklaracji złożonych w 
terminie. Powiedział, że temat kontroli kanalizacyjnej, którą poruszył Pan sołtys jest ustawowym 
wymogiem, że wszystkie samorządy muszą wykonać analizę, co dzieje się ze ściekami 
wytwarzanymi z gospodarstw domowych. Odpowiedział, że co do statystyki, można by było 
dowiedzieć się więcej na ten temat bezpośrednio u pracowników merytorycznych. 
Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski -poruszył temat stref płatnego parkowania i planowanego 
rozszerzenia strefy przez Miasto Mińsk Mazowiecki, czy taka strefa obejmie ulicę 
Chełmońskiego. Zapytał, również, czy na stronie gminy mógłby zostać zamieszczony aktualny 
rozkład jazdy autobusów szkolnych. Zapytał jaki jest etap pracy Powiatowego Związku 
dotyczącego komunikacji zbiorowej, czy gmina podejmuje jakieś działania. 
Wójt- odniósł się do strefy płatnego parkowania mówiąc, że nic oficjalnie nie wie na ten temat. 
Zastępca Wójta - poinformował (w sprawie komunikacji), że gmina jest przygotowana na 
każdą ewentualność. Wspomniał o przesłaniu do radnych listu, który byłby stosowany w 
związku z prośbą o akceptację wyboru firmy, która wykonałaby analizy z podaniem kosztów. 
Wicewójt poinformował, że nie wie czy od 1 stycznia będą mogły wyjechać autobusy związkowe 
(konieczne dodatkowe analizy). 
Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski - zapytał, na jakim etapie jest zadanie, które było 
reklamowane przez Starostwo, dotyczące ulicy Spacerowej w Gliniaku. Drugie pytanie 
dotyczyło złego oznakowania robót budowlanych na terenach sołectw. Sołtys podziękował za 
uruchomienie kuchni w Szkole Podstawowej w Hucie Mińskiej, jednocześnie pytając o 
finansowanie żywienia dzieci w szkole oraz czy planowane jest powiększenie pomieszczeń w 
ww. szkole. 
Wójt - w kwestii powiększenia Szkoły odpowiedział, że rok temu zostało oddane dodatkowe 
skrzydło w celu powiększenia, za ponad 7 mln złotych i dodał, że nie widzi możliwości 
rozbudowy i powiększenia powierzchni. Co do funkcjonowania kuchni, problem nie zostanie 
rozwiązany tu i teraz ale postara się w przyszłości rozwiązać ten problem. Odnośnie złego 
oznakowania robót budowlanych, Wójt wytłumaczył, że plac budowy jest przekazywany firmie, 
wykonującej zadania i gmina nie jest w stanie ingerować w to każdego dnia. Zaproponował, że 
w przypadku bezpośredniego zagrożenia jest od tego policja. Odnośnie ul. Spacerowej w 
Gliniaku i współpracy ze Starostwem w tym zakresie Wójt poinformował, że zadanie zostało 
wprowadzone do budżetu Gminy. Dodał, że w tej kwestii wyłonił już firmę wykonawczą, która 
robi dokumentację projektową, która w większości długości odcinka jest na naszym terenie. 
Wspomniał, również o tym, że Gmina wystąpiła z wnioskiem do Zarządu Powiatu do Pana 
Starosty oraz do Pana Przewodniczącego Rady Powiatu o wsparcie finansowe przy realizacji tej 
inwestycji w 2025 r. 
Przewodniczący Rady Gminy - uzupełnił wypowiedź Wójta odnośnie sprawy związanej z 
chodnikiem w Gliniaku. Wspomniał o spotkaniu, które odbyło się w obecności kilku radnych, 
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Przewodniczącym Rady Powiatu oraz z Przewodniczącą Rady Miasta. Dodał, że wystąpienie 
Wójta z wnioskiem o finansowanie tego zadania, było dobrą decyzją. 
Sołtys Huty Mińskiej Gabriel Romanyszyn - zapytał o wniosek odnośnie Orlika w Hucie 
Mińskiej. Zgłosił problem jakim jest brak możliwości korzystania z tego boiska przez 
mieszkańców. Dodał, że boisko jest zniszczone, przez prywatne szkółki. Wspomniał o 
podpisanej umowie z Tygrysem jednocześnie pytając kto za to odpowiada. Poprosił, również o 
harmonogram Orlika. 
Wójt - odpowiedział, że harmonogram jest składany pracownikowi klubu, który się tym 
zajmuje. Dodał, że kilkukrotnie rozmawiał z Zarządem Tygrysa odnośnie korzystania z boiska i 
twierdzą, że nie ma z tym żadnego problemu, tylko trzeba się wpisać w grafik. Zaproponował 
zorganizowanie spotkania mieszkańców najbliższych wsi z władzami Tygrysa. 
Sołtys Marianki Karolina Bąk - poinformowała o zgłaszaniu przez mieszkańców coraz więcej 
uwag na temat wykonywanych prac, jakie aktualnie mają miejsce. Zwróciła się z prośbą do 
Wójta oraz Wicewójta o baczne przyjrzenie się jakości wykonania chodnika. 
Przewodniczący Rady Gminy - przypomniał o możliwości składania wniosków do projektu 
budżetu na 2025 r., jednocześnie informując o terminie składania wniosków. 

Punkt 24. 
Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady V sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, 
które odbyły się w dniu 12 września 2024 r. 

Protokół sporządziła: 
Sylwia Kosut 
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